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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Sociālo un veselības jautājumu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 54 

 
09.12.2024. Nr. 11 
 
 
Sēde sasaukta 2024. gada 9. decembrī plkst. 13:00 
Sēde sākta 2024. gada 9. decembrī plkst. 13:04 
Sēde slēgta plkst. 15:11 
 
Sēdē piedalās 4 komitejas locekļi: 
Klātienē: Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Laila Roga 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Kintija Krauze, Oksana Strēle, Andra Valuže, Vita Barakauska, Līga Geležina, 
Vija Jablonska, Gints Brumbergs, Evija Farbotko. 
Attālināti: Aigars Evardsons 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas locekļi: Laila Roga 
 
Sēdi vada Juris Grasmanis 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
Audioieraksts pieejams pašvaldības mājas lapā ww.dkn.lv  
 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Informatīvi Veselības aprūpes centra atskaite, prezentācija par 2024 gadu. 

 

Papildus jautājumi: 

2. Par Dienvidkurzemes novada Sociālā dienesta Sociālā atbalsta centra “Vaiņode” 
sniegtā pakalpojuma maksas apstiprināšanu 

3. Informatīvs jautājums par Sociālā dienesta budžeta plānu 2025.gadam. 
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Komitejas sēdes priekšsēdētājs Juris Grasmanis rosina sēdes darba kārtībā 

iekļaut divus papildus izskatāmos jautājumus:  
 
 
Komitejas priekšsēdētājs Juris Grasmanis iesniedz 1.priekšlikumu: 
 

Iekļaut darba kārtībā 2. punktu (lēmuma projekts DKN/2024/2.1/1161 "Par 
Dienvidkurzemes novada Sociālā dienesta Sociālā atbalsta centra “Vaiņode” 
sniegtā pakalpojuma maksas apstiprināšanu") 

 
Balsojums par iesniegto priekšlikumu: 

"PAR"  -  
4 (Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Aivars 
Galeckis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

1. priekšlikums pieņemts 
 
Komitejas priekšsēdētājs Juris Grasmanis iesniedz 2.priekšlikumu: 
 

Iekļaut darba kārtībā 3. punktu ("Informatīvs jautājums par Sociālā dienesta 
budžeta plānu 2025.gadam.") 

Balsojums par iesniegto priekšlikumu: 

"PAR"  -  
4 (Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Aivars 
Galeckis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

2. priekšlikums pieņemts 

 

1.§ 
Informatīvi Veselības aprūpes centra atskaite, prezentācija par 2024 gadu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 01m 36s 

Vija Jablonska Informatīvi ziņo par 
- Veselības aprūpes centra filiālēm un feldšeru 

punktiem; 
- veselības aprūpes ēkām, kas nodotas valdījumā; 
- izlietoto pašvaldības finansējumu; 
- Nacionālā veselības dienesta finansējumu; 
- Veselības aprūpes centra ieņēmumu; 
- nozīmīgākiem ieguldījumiem; 
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- jauna feldšeru punkta izveidi Dunalkā; 
- nodrošinātu piekļuvi Medzes veselības centram; 
- remontu Kazdangas ambulancē; 
- remontdarbiem Doktorātā Grobiņā, Aizvīķu FP, 

Dubeņu FP, Nīcas ambulancē, Pāvilostas VSC; 
- piesaistītiem jauniem speciālistiem; 
- Bunkas un Dunalkas feldšeru punktos ārsta 

palīgiem/feldšerēm; 
- organizētajiem veselības pakalpojumiem un 

pasākumiem; 
- Dienvidkurzemes novada pašvaldības Pateicībām; 
- 2025.gada veselības mērķiem. 

 
Andrejs Radzevičs 
Vija Jablonska 
Aivars Galeckis 
Juris Grasmanis 

 
Izsakās par problēmas situāciju ar ūdens noplūdi 
pagrabā - Lielā ielā 81, Grobiņā.  
 
[audio ierakstā: 00h 38m 30s līdz 00h 41m 01s] 
 

 
Inga Ratniece 

 
Izsakās ar Andreja Radzeviča izteikto priekšlikumu un 
savu balsošanas motīvu. 
 
[audio ierakstā: 00h 53m 21s līdz 00h 54m 04s] 
 

 
 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  

[audio ierakstā: 00h 49m 54s līdz 00h 50m 21s] 
 

Februāra komitejas sēdē Izpilddirektoram sniegt pārskatu par problēmas 
novēršanu Lielā 81, Grobiņā. 

 
Balsojums par priekšlikumu  

"PAR"  -  2 (Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Aivars Galeckis, Inga Ratniece) 

Priekšlikums pieņemts. 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Inga Ratniece, Andrejs 
Radzevičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: Pieņemt zināšanai. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 55m 47s 
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2.§ 
Par Dienvidkurzemes novada Sociālā dienesta Sociālā atbalsta centra “Vaiņode” 

sniegtā pakalpojuma maksas apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 55m 50s 

Vita Barakauska - Ziņo lēmuma projektu ar labojumiem "Par 
Dienvidkurzemes novada Sociālā dienesta Sociālā 
atbalsta centra “Vaiņode” sniegtā pakalpojuma 
maksas apstiprināšanu"; 

- Norāda par nepieciešamību veikt labojumu 
iesniegtajā lēmumprojektā - pakalpojuma izmaksas 
aprēķinā vienai personai par vienu diennakti (jāveic 
labojums lēmumprojektā, no “31,90 EUR” uz “32.01 
EUR”. 
 

Aigars Evardsons 
Juris Grasmanis 

- Izsakās par Sociālā dienesta Sociālā atbalsta centra 
“Vaiņode”, SIA “Priekules slimnīca” un SIA 
“Pansionāts Rokaiži” pakalpojumiem. 

 
Andrejs Radzevičs 

 
Uzdod Kintijai Krauzei juridiski precizējošu jautājumu un 
izsakās par lēmumprojekta lemjošajā daļā noformēto 
redakciju. 
 

Aigars Evardsons Iesaka lēmumprojekta lemjošajā daļā precizēt redakciju 
par pieņemtā lēmuma stāšanos spēkā brīdi. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, 
Inga Ratniece) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu ar labojumiem "Par 
Dienvidkurzemes novada Sociālā dienesta Sociālā atbalsta 
centra “Vaiņode” sniegtā pakalpojuma maksas 
apstiprināšanu" un virzīt izskatīšanai uz Finanšu komitejas 
sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 13m 33s 
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3.§ 
Informatīvs jautājums par Sociālā dienesta budžeta plānu 2025.gadam 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 13m 35s 
 

Oksana Strēle Informē par Sociālā dienesta budžeta plānu 
2025.gadam. 

 

Andrejs Radzevičs 
Juris Grasmanis 

Izsakās, uzdod dažādus jautājumus Oksanai Strēlei un 
Andrai Valužei par budžeta plānu un pakalpojumiem. 
 

Oksana Strēle Informē par viena deputāta saņemtu priekšlikumu par 
krīzes pabalsta apmēra palielināšanu.  

 
Andrejs Radzevičs 
Juris Grasmanis 
Oksana Strēle 

 
Izsakās par krīzes pabalsta palielināšanu. 

 
Sniegtā informācija pieņemta zināšanai. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 58m 59s 

 
 
 
 
Sociālo un veselības jautājumu komitejas priekšsēdētājs Juris Grasmanis 
 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 

 


